附件

“与国际高水平学者共建研究生课程”

经费支持及管理办法
学校对“与国际高水平学者共建研究生课程”项目的经费主要用于境外专家的国际旅费、讲学期间的住宿费、讲课费及课程建设资料费等，具体标准及要求如下：

各项经费标准
1、境外专家国际旅费：
亚洲国家






       5000 元
亚洲以外国家




      10000 元
2、境外专家讲课费：
                   1200元/学时

（每门课原则上不超过32学时）

3、境外专家讲课期间住宿费：

不超过400元/天
（原则上不超过15天，与机票共同核销）
4、调研费及资料费：                       5000元
           （仅限用于本课程建设的调研及资料费，凭差旅费、书费和少量印刷费票据报销）
说明：（1）共建专家授课学时低于16学时不给予经费支持；（2）如果共建专家同时为我校境外兼职博士生导师、千人计划学者、合约教授等身份，且已获得我校相应的工作津贴，则不再支付境外专家国际旅费、讲课费、生活补贴等费用；（3）所涉及酬金皆为税前额度。 

         哈尔滨工业大学研究生院培养处

                                          2019年6月19日
Regulations on Funding of “Joint Development of Term-taught Graduate Courses with International Prestigious Scholars”
HIT has decided to fund the project “Joint Development of Term-taught Graduate Course with International Prestigious Scholars”, including international travel, accommodation while working at HIT, and lecture fee of the cooperative international scholars and materials for the course development. 

Specific funding category and terms of requirement:

1. International scholar’s international travel: no more than
   Asian countries                       RMB5,000yuan 

   Other countries                       RMB10,000yuan

2. International scholars’ lecture fee         1,200RMB/teaching hour

(In principle, no more than 32 teaching hours for each course)

3. International scholars’ accommodation     no more than 400RMB/per day

4. Survey and materials                   RMB5,000yuan

Terms of requirement: (1) The project will not get funded if the cooperative international scholar teaches less than 16 teaching hours. (2) The cooperative international scholars will not get funded of their travel, lecture fee and accommodation if they are already paid by HIT as a part-time doctoral supervisors, members of the Recruitment Program of Global Talents and contract professors. (3) The fee listed above is payment without paying taxes. 
Cultivation Division, Graduate School, Harbin Institute of Technology
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